# 立法會

## Legislative Council

立法會CB(3) 9/15-16號文件

檔 號: CB(3)/M/MM

電 話: 3919 3300

日 期: 2015年10月2日

發文者: 立法會秘書

受文者: 立法會全體議員

## 2015年10月14日的立法會會議

## 就"把握'一帶一路'機遇,尋找香港經濟新方向" 動議的議案

廖長江議員已作出預告,會在2015年10月14日的立法會會議上,動議隨附的"把握'一帶一路'機遇,尋找香港經濟新方向"議案。立法會主席已指示應按所交來的原有措辭印載在立法會議程上。

立法會秘書

(衛碧瑤女士代行)

連附件

## 2015年10月14日的立法會會議 廖長江議員就 "把握'一帶一路'機遇,尋找香港經濟新方向" 動議的議案

### 議案措辭

'絲綢之路經濟帶'和'21世紀海上絲綢之路'('一帶一路')是國家未來 長遠發展的重大戰略,亦是推動全球區域經濟多方位合作及市場發 展的新契機;就此,本會促請特區政府帶領及支援各業界及時把握 機遇,為香港整體經濟尋找可持續發展的新方向。

#### (Translation)

#### Motion on

"Seizing the opportunities brought about by 'One Belt One Road' and seeking new directions for Hong Kong's economy" to be moved by Hon Martin LIAO at the Council meeting of 14 October 2015

### Wording of the Motion

That the 'Silk Road Economic Belt' and the '21st Century Maritime Silk Road' ('One Belt One Road') is a major strategy for the country's future long-term development, and is a new opportunity for promoting multi-faceted co-operation in regional economies and market development around the world; in this connection, this Council urges the SAR Government to lead and support various industries to seize the opportunities in a timely manner, and seek new directions for the sustainable development of Hong Kong's overall economy.